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Abstract (en)
The invention relates to a rotating anode X-ray tube having means for changing, as a result of the operating mode, the thermal resistance of
the heat dissipation path which dissipates heat from a rotating anode plate (2) via a bearing (5). The cooling time of the rotating anode plate is
reduced without unacceptably increasing the bearing temperature, in that a device (7, 11) is provided by means of which the change in the thermal
resistance is effected as a function of the temperature change, of a component (3, 7) which also rotates, resulting after switching off the electron
beam. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Drehanodenröntgenröhre mit Mitteln zur vom Betriebszustand bewirkten Veränderung des Wärmewiderstandes des die
Wärme von einem Drehanodenteller (2) über eine Lagerung (5) ableitenden Wärmeableitungswegs. Die Abkühlzeit des Drehanodentellers wird
dadurch ohne unzulässige Erhöhung der Lagertemperatur verringert, daß eine Einrichtung (7,11) vorgesehen ist, durch welche die Änderung des
Wärmewiderstandes in Abhängigkeit der nach dem Abschalten des Elektronenstrahls entstehenden Temperaturänderung eines mitdrehenden
Bauteils (3,7) bewirkt ist. <IMAGE>
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